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XI седница Наставно научног већа Машинског факултета Универзитета у Нишу, одржана 

је 28. 10. 2008. године у сали на шестом спрату Факултета са почетком у 12 часова. 

Седницoм је председавао и њеним радом руководио председник Већа, др Миодраг 

Манић, ред. проф. 

Др Миодраг Манић, ред. проф., констатовао је да од укупно 89 чланoва Већа за потребaн 

кворум, неопходно je присуство 46 чланoва Наставно научног већа. У свом даљем излагању, 

констатовао је да присуствују 58 чланова Већа и да постоји кворум за пуноважно одлучивање по 

свим тачкама дневног реда. 

Члан Већа који ниje најавиo своје одсуство je  др Војислав Стоjиљковић, ред.проф. 

У дискусији je учествовалa др Катица Хедрих, редовни професор. 

Након дискусија, Наставно научно веће je већином гласова (са 1 гласом против)  усвојило 

следећи: 

 

Д н е в н и  р е д 

 

1. Разматрање извештаја Комисије за oцену подобности и научне заснованости теме 

докторске дисертације под називом:„Истраживање карактеристика убризгавања уља 

репице и његовог метилестра под високим притисцима у моторима СУС“, кандидата мр 

Бобана Николића; 

2. Разматрање и усвајање Правилника о  раду одбора за квалитет Машинског факултета 

Универзитета у Нишу; 

3. Усвајање предлога Стратегије  обезбеђења квалитета Машинског факултета 

Универзитета у Нишу; 

4. Усвајање Стандарда и поступака обезбеђења квалитета Машинског факултета 

Универзитета у Нишу; 

5. Разматрање и усвајање предлога  Финансијског плана Машинског факултета за 2009., 

2010., 2011. годину;  

6. Текућа питања.  

 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

Образложење ове тачке дневног реда дао је ментор и члан Комисије др Александар 

Стефановић, редовни професор. Након дискусије у којој је учествовла др Катица Хедрих, 

редовни професор, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом уздржаним) усвојило 

извештај Комисије за oцену подобности и научне заснованости предложене теме докторске 

дисертације под називом: „Истраживање карактеристика убризгавања уља репице и његовог 

метилестра под високим притисцима у моторима СУС“, кандидата мр Бобана Николића. 

Стручна служба Факултета ће одлуку Већа доставити Универзитету у Нишу, ради 

сагласности. 



 

 

ТАЧКА ДВА 

Продекан за наставу, др Мића Вукић, доцент, упознао је присутне чланове Већа са 

предлогом Правилника о  раду одбора за квалитет Машинског факултета Универзитета у Нишу. 

Председник Већа, др Миодраг Манић, редовни професор, дао је опширну информацију о 

раду именованог Одбора за квалитет и упознао све присутне са проблемима који су настали у 

раду те Комисије и притом је назначио да ће од именованих чланова Одбора за квалитет 

захтевати да поднесу извештај о досадашњем раду  ове Комисије.    

Како дискусија није било, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом 

уздржаним) усвојило Правилник о  раду одбора за квалитет Машинског факултета Универзитета 

у Нишу. 

 

ТАЧКА ТРИ 

Продекан за наставу, др Мића Вукић, доцент, упознао је присутне чланове Већа са 

предлогом Стратегије обезбеђења квалитета Машинског факултета Универзитета у Нишу. У 

дискусији је учествовала др Катица Хедрих, редовни професор.   

Како дискусија није било, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом 

уздржаним) предложило Стратегију обезбеђења квалитета Машинског факултета Универзитета 

у Нишу. 

Стручна служба Факултета доставиће предлог Савету Машинског факултета ради 

доношења одлуке. 

 

ТАЧКА ЧЕТИРИ 

Продекан за наставу, др Мића Вукић, доцент, упознао је присутне чланове Већа са 

предлогом Стандарда и поступака обезбеђења квалитета Машинског факултета Универзитета у 

Нишу. 

Како дискусија није било, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом 

уздржаним) усвојило Стандарде и поступаке обезбеђења квалитета Машинског факултета 

Универзитета у Нишу. 

 Такође, Наставно научно веће се сагласило да да овлашћење продекану за наставу, др 

Мићи Вукићу, доценту, да оперативно технички уради табелу 2. у Стандарду. 

 

 

ТАЧКА ПЕТ 

Председавајући др Миодраг Манић, редовни професор, дао је уводну реч поводом ове 

тачке дневног реда. Након уводне речи, продекан за финансије, др Горан Раденковић, ванредни 

професор, образложио је дат материјал. 

У дискусији су учествовали: др Властимир Николић, редовни професор, др Катица 

Хедрих, редовни професор, др Миомир Јовановић, редовни  професор, др Миодраг Манић, 

редовни професор.   

Како других дискусија није било, уз уважавање свих сугестија датих од стране 

дискутаната, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом уздржаним) предложило 

Финансијски  план Машинског факултета за 2009., 2010., 2011. годину.  

Стручна служба Факултета доставиће предлог Савету Машинског факултета ради 

доношења одлуке. 

 

 

 

 



 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

У дискусији су поводом текућих питања учествовали: др Мића Вукић, доцент,  др Катица 

Хедрих, редовни професор, др Ненад Павловић, редовни професор, и др Властимир Ђокић, 

редовни професор.  

Како других дискусија није било, шеф Катедре за мехатронику и управљање др Ненад 

Павловић, редовни професор, изнео је став Катедре везан за захтеве упућених од стране 

запослене др Тамаре Несторовић, која се налази на неплаћеном одсуству. 

Др Миодраг Манић, редовни професор, појаснио је поступак давања неплаћеног одсуства 

и упознао је присутне чланове Већа са изменама и допунама Правилника о раду и одредбама  

тог Правилника којим је регулисано одсуство запослених. Такође је информисао присутне о 

статусима свих сарадника који су били на неплаћеном одсуству. 

Како других дискусија под текућим питањима није било, седница Наставно научног већа 

је завршена у 13:20 часова. 

 

 

СЕКРЕТАР  ВЕЋА 

  

Виолета Стаменковић, дипл. правник   

 

                                                    НАСТАВНО НАУЧНО  ВЕЋЕ 

             ПРЕДСЕДНИК 

 

         Др Миодраг Манић, ред. проф. 
 

 

 

 

 

 


